

Date: February 14th, 2022

Circular No: 19 / AY 2021-2022
Subject: ADEK Irtiqaa visit, and other school initiatives

Dear Parents,

We are very proud to announce that our school has been chosen as one of ADEK's pilot schools for 2022-23.

The [ADEK Irtiqaa inspection team](#) will be visiting our students in their classrooms on Tuesday, February 15th, 2022 for an inspection from 8:00 a.m. to 3:00 p.m. Discussion with the leadership team will be from 3:30 -4:00 p.m.

We are excited to inform you that we will be [publishing a School Newspaper](#) under the guidance of our English Language Arts Teacher, Ms Sarah O' Kelly. Ms Sarah will provide opportunities for students in the Middle and High School to be journalists, photographers and editors of the Newspaper that will see the first light soon.

Mr. Paul Hayes, our Grade 4 Coordinator, is organizing the initial round of the [Spelling Bee competition](#) for KG 2 and Grade 1-5 students. Parents will be informed of the procedure and policy for the Spelling Bee competition Round 1 and Round 2 after the initial round.

We are focussing on improving our students' reading fluency and Lexile levels, therefore, the library staff (Ms Joe-Ann Alueta and Ms Maysa Dahmash) will be launching the ["Bookworm of the Month " competition with amazing prizes](#). We encourage our Grade 1-5 students to read as much as they can as many times as they can.

For Arabic reading we purchased the ["Kutubee"](#) readers, and trust that our students will continue reading in Arabic as much as they can.

Ms Amal Baz, our Foreign Language Coordinator, is organizing the [Gifted and Talented project](#) for students in Grade 3-11, where students' academic and creative skills will be developed. We will provide more information about the project in our next circular.

[Excursions to EXPO](#) are now open again for schools, and we will inform you of the educational and fun trips that we plan for our K-11 students in the coming months.

We trust that our parents will ensure that they schedule **meetings with teachers** during the next couple of weeks, to discuss their children's progress (Refer to Circular 18).

We have an open door policy and would like you to contact the PA to the principal; samira.youssfi@ajyalfalah.sch.ae or the reception desk at reception@ajyalfalah.sch.ae for any support you might need.

Alternatively, you may call the nurse at 052 738 2709 for any COVID-related cases; and the registrar for re-enrolment at registrar@ajyalfalah.sch.ae.

Our current parents will receive priority when it comes to **re-registration**, before we register any new students. Please make use of this opportunity to re-register your children for 2022-23.

For any social-emotional support, please contact our Counsellor Ms Leila Abdrahman at Well.being@ajyalfalah.sch.ae.

At Ajyal Al Falah our students' progress, well-being and support is our top priority.

Yours sincerely,



Antoinette Brown
Principal Director



التاريخ: 14 فبراير 2022

تعميم رقم 19 / العام الأكاديمي 2021-2022

الموضوع: زيارة لجنة ارتقاء- دائرة التعلم والمعرفة، المبادرات المدرسية للفصل الثاني

السادة أولياء الأمور الكرام، تحية وبعد

يسعدنا الإعلان عن اختيار مدرستنا كواحدة من المدارس التجريبية من قبل دائرة التعليم والمعرفة للفترة 2022-2023.

سيقوم فريق التفتيش من لجنة ارتقاء - دائرة التعليم والمعرفة بزيارة طلابنا في فصولهم الدراسية يوم الثلاثاء 15 فبراير 2022 من الساعة 8:00 صباحاً حتى الساعة 3:00 بعد الظهر. ومقابلة فريق القيادة في الساعة 3:30- 4:00 مساءً.

نحن متحمسون لإبلاغكم بأننا سننشر صحيفة مدرسية تحت إشراف معلمة اللغة الإنجليزية، السيدة سارة أوكلي وستوفر السيدة سارة فرصاً للطلاب في المدرسة الإعدادية والثانوية ليكونوا صحفيين ومصورين ومحررين للصحيفة قريباً.

يقوم السيد بول هايز، منسق الصف الرابع، بتنظيم الجولة الأولى من مسابقة الإملاء **Spelling Bee** لطلاب KG 2 والصف الأول إلى الخامس. سيتم إبلاغكم بالإجراءات الخاصة بالمسابقة، ومواعيد الجولة 1 والجولة 2.

نحن نركز على تحسين طلاقة القراءة لطلابنا ومستويات Lexile، لذلك، ستطلق مسؤولتي المكتبة (السيدة ميساء دهمش والسيدة جو أن ألويتا) مسابقة تحدي القراءة "Bookworm" بجوائز مذهلة. نحن نشجع طلاب الصفوف من الأول إلى الخامس بشكل خاص على القراءة الحرة والموجهة.

بالنسبة للقراءة العربية، تم توفير تطبيق "كتبي" لجميع الطلاب من الروضة الثانية إلى الصف الحادي عشر، ونثق بأن طلابنا سيواصلون القراءة باللغة العربية قدر الإمكان.

تقوم السيدة أمل باز، منسقة اللغة الأجنبية، بتنظيم مشروع المواهب للطلاب الصف الثالث إلى الحادي عشر، حيث سيتم تطوير المهارات الأكاديمية والإبداعية للطلاب. وسوف نقدم المزيد من المعلومات حول المشروع في تعميمنا القادم.

قررت دائرة التعليم والمعرفة استئناف الرحلات إلى إكسبو للمدارس، وسوف نبغكم بالرحلات التعليمية والمرحة التي نخطط لها لطلابنا في الأشهر المقبلة.

نرجو من جميع أولياء الأمور **جدولة الاجتماعات مع المعلمين** خلال الأسبوعين المقبلين، لمناقشة التّقدم أطفالهم (التعميم 18).

نعتد سياسة الباب المفتوح ونود منكم الاتصال بمساعدة المديرية على samira.youssfi@ajyalfalah.sch.ae أو مكتب الاستقبال على reception@ajyalfalah.sch.ae للحصول على أي دعم قد تحتاج إليه.

يمكنك الاتصال بالمرمضة على 0527382709 لأي حالات متعلقة بكوفيد؛ وبمسؤول قسم التّسجيل لإعادة تسجيل الطّلاب، أو حجز مقعد لهم registrar@ajyalfalah.sch.ae.

تكون الأولوية للطّلاب أجيال الفلاح الحاليين عندما يتعلق الأمر **بإعادة التّسجيل**، قبل أن نسجل أي طلاب جدد. يرجى الاستفادة من هذه الفرصة لإعادة تسجيل الطّلاب للعام الدّراسي 2022-2023.

لأي دعم اجتماعي وعاطفي، يرجى الاتصال بالأخصائية الاجتماعية السيّدة ليلي عبد الرحمن على Well.being@ajyalfalah.sch.ae.

إن تقدّم طلابنا ورفاهيتهم ودعمهم هو أولويتنا القصوى.

مع فائق الاحترام والتّقدير،



أنطوانيت براون
مديرة المدرسة

